

- 331-8/12E. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Transport*);
- (21) P.C. 1986-794, dated April 1, 1986, approving the appointment of Mr. Jacob Brouwer of Vancouver, British Columbia, as Director of the Board of Directors of the Canadian National Railway Company.—Sessional Paper No. 331-8/12F. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Transport*);
- (22) P.C. 1986-795, dated April 1, 1986, reappointing Mr. John A. Nolan of St. John's, Newfoundland, as Citizenship Judge.—Sessional Paper No. 331-8/20A. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Secretary of State*);
- (23) P.C. 1986-796, dated April 1, 1986, appointing the Honourable Mr. Justice T. David Marshall of Yellowknife, Northwest Territories, as Member of the Medical Research Council.—Sessional Paper No. 331-8/6A. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on National Health and Welfare*);
- (24) P.C. 1986-797, dated April 1, 1986, appointing the Auditor General of Canada as Auditor of the Vancouver Port Corporation.—Sessional Paper No. 331-8/12H. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Transport*);
- (25) P.C. 1986-798, dated April 1, 1986, reappointing Dr. Pierre Bois of Outremont, Quebec, as President of the Medical Research Council.—Sessional Paper No. 331-8/6B. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on National Health and Welfare*);
- (26) P.C. 1986-799, dated April 1, 1986, reappointing Professor Michael Gent of Hamilton, Ontario, as Member of the Medical Research Council.—Sessional Paper No. 331-8/6C. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on National Health and Welfare*);
- (27) P.C. 1986-800, dated April 1, 1986, appointing Dr. Bernard Perey of Halifax, Nova Scotia, as Member of the Medical Research Council.—Sessional Paper No. 331-8/6D. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on National Health and Welfare*);
- (28) P.C. 1986-801, dated April 1, 1986, appointing Dr. André Archambault of Montreal, Quebec, as Member of the Medical Research Council.—Sessional Paper No. 331-8/6E. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on National Health and Welfare*);
- (29) P.C. 1986-802, dated April 1, 1986, appointing Mr. Glenn Eric Flaten of Regina, Saskatchewan, as Member of the National Farm Products Marketing Council.—Sessional Paper No. 331-8/1E. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Agriculture*);
- parlementaire n° 331-8/12E. (*Renvoyé au Comité permanent des transports conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (21) C.P. 1986-794, en date du 1^{er} avril 1986, approuvant la nomination de M. Jacob Brouwer, de Vancouver (Colombie-Britannique), administrateur du conseil d'administration de la Compagnie des Chemins de fer nationaux du Canada.—Document parlementaire n° 331-8/12F (*Renvoyé au Comité permanent des transports conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (22) C.P. 1986-795, en date du 1^{er} avril 1986, nommant de nouveau M. John A. Nolan, de St. John's (Terre-Neuve), juge de la citoyenneté.—Document parlementaire n° 331-8/20A (*Renvoyé au Comité permanent du Secrétariat d'État conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (23) C.P. 1986-796, en date du 1^{er} avril 1986, nommant l'honorable juge T. David Marshall, de Yellowknife (territoires du Nord-Ouest), membre du Conseil de recherches médicales.—Document parlementaire n° 331-8/6A (*Renvoyé au Comité permanent de la santé nationale et du bien-être social conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (24) C.P. 1986-797, en date du 1^{er} avril 1986, nommant le Vérificateur général du Canada, vérificateur de la Société du port de Vancouver.—Document parlementaire n° 331-8/12H (*Renvoyé au Comité permanent des transports conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (25) C.P. 1986-798, en date du 1^{er} avril 1986, renouvelant le mandat du D^r Pierre Bois, d'Outremont (Québec), à titre de président du Conseil de recherches médicales.—Document parlementaire n° 331-8/6B. (*Renvoyé au Comité permanent de la santé nationale et du bien-être social conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (26) C.P. 1986-799, en date du 1^{er} avril 1986, nommant de nouveau le Professeur Michael Gent, de Hamilton (Ontario), membre du Conseil de recherches médicales.—Document parlementaire n° 331-8/6C. (*Renvoyé au Comité permanent de la santé nationale et du bien-être social conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (27) C.P. 1986-800, en date du 1^{er} avril 1986, nommant le D^r Bernard Perey, de Halifax (Nouvelle-Écosse), membre du Conseil de recherches médicales.—Document parlementaire n° 331-8/6D. (*Renvoyé au Comité permanent de la santé nationale et du bien-être social conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (28) C.P. 1986-801, en date du 1^{er} avril 1986, nommant le D^r André Archambault, de Montréal (Québec), membre du Conseil de recherches médicales.—Document parlementaire n° 331-8/6E. (*Renvoyé au Comité permanent de la santé nationale et du bien-être social conformément à l'article 67(5) du Règlement*);
- (29) C.P. 1986-802, en date du 1^{er} avril 1986, nommant M. Glenn Eric Flaten, de Regina (Saskatchewan), membre du Conseil national de commercialisation des produits de ferme.—Document parlementaire n° 331-8/1E. (*Renvoyé au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 67(5) du Règlement*);